

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

COM.TD/3

26 February 1965

Limited Distribution

Committee on Trade and Development

COMMITTEE DOCUMENTS

The documents thus far issued for the Committee have borne the symbols TD/1, TD/2 and TD/W/1. It has been brought to the notice of the secretariat that the TD symbol is being used by the United Nations Conference on Trade and Development. Therefore future documents in the GATT series will bear the symbols COM.TD/ and COM.TD/W/.

Recipients of GATT documents are requested to correct the symbols on the documents already issued.

Comité du commerce et du développement

DOCUMENTS DU COMITE

Les documents établis jusqu'ici à l'intention du Comité portent les cotes TD/1, TD/2 et TD/W/1. L'attention du secrétariat a été attirée sur le fait que le symbole TD est utilisé par la Conférence des Nations Unies sur le commerce et le développement. En conséquence, les documents de la série du GATT porteront désormais les symboles COM.TD/ et COM.TD/W/.

Les personnes à qui les documents du GATT sont adressés sont priées de bien vouloir corriger les cotes des documents déjà publiés.

